
 

 

 

 

1 
 

ZAPISNIK 7. seje UO RC Škofja Loka v RL 2024/25 

 

Datum in čas: 19.12. 2024 ob 19 uri 

Kraj srečanja: Kašča 

Prisotni:  

1 Janez Rihtaršič predsednik P 

p Franc Rebec podpredsednik O 

3 Urban Žargi Bodoči-predsednik P 

4 Marko Vuk Sekretar P 

5 Jurij Bogataj Zakladnik P 

6 Boštjan Cuznar klubski mojster P 

7 Andrej Šubic poverjenik programa za skupnost P 

 Katjuša Koprivnikar Vabljena O 

 

Opomba: P … prisoten, Z … ZOOM, D … dopisno, O … odsoten 

Ugotovitev sklepčnosti: Na sestanku je prisotnih 6 od 7 članov UO. UO je sklepčen. 

DNEVNI RED: 

1. Donacija Maji Kos 

2. Prošnja za prispevek za zdravilo za Matica Žontarja 

3. Priprave na 20-letnico obstoja našega kluba 

4. Srečanja v januarju 

 

TOČKA 1 – Donacija Maji Kos 

Andrejevi sodelavki Maji Kos je delno pogorela hiša. Obrnila se je na nas s prošnjo za pomoč. 

Andrej je razložil razmere prosilke in predlagal, da se ji odobri pomoč v znesku 1.500 €. Hkrati 

se je obvezal, da bo tudi poskrbel za vire iz katerih bomo pokrili ta sredstva 

SKLEP 1: UO je Maji Kos odobril pomoč zaradi požara v znesku 1.500 €. 

 

TOČKA 2 – Prošnja za prispevek za zdravilo za Matica Žontarja 
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Naš someščan 8-letni Matic Žonta ima redko genetsko bolezen Duchenovo mišično distrofijo. 
Bolezen povzroča neustavljivo odmiranje mišic in začne hitro napredovati po 8. letu starosti 
otroka. Posledično bolnik pri 10-12 letih pristane na invalidskem vozičku. Zaradi 
nadaljnjega propadanja dihalnih in srčnih mišic ima hude težave s srcem in dihanjem. Bolezni 
podleže okrog 25 leta starosti. Za to bolezen prej ni bilo zdravila. Pred kratkim pa so v ZDA 
razvili in odobrili prvo gensko zdravilo za to bolezen. Zdravljenje stane 3,2 miljona €. Starši si s 
široko akcijo prizadevajo zbrati potreben znesek. Sredstva se zbirajo preko Društva Viljem 
Julijan.  

Če se bomo v RC Škofja Loka odločili finančno podpreti to akcijo so nas udeleženci 
tradicionalnega Božičnega teka škofjeloškega vrtca so RC Škofja Loka pripravljeni za ta namen 
darovati gotovinske prispevke v znesku 1700 €.  

Člani UO so se strinjali, da se za zdravljenje Matica Žonte odobri skupaj 2.500 €. Vir donacije 
so: 1.700 € prispevki udeležencev Božičnega teka in 800 € proračun našega kluba 

 SKLEP 2: UO je sklenil da se RC Škofja Loka pridruži akciji zbiranja sredstev za zdravljenje 

Matica Žonte. V ta namen se Društvu Viljem Julijan odobri donacija v znesku 2.500 €.  

 

TOČKA 3 – Priprave na 20-letnico obstoja našega kluba 

Začetek razprave o tem, kako bomo obeležili 20 obletnico kluba, je bil osrednji namen 
današnjega sestanka UO. Razprava je bila živahna in široka. V nadaljevanju navajam 
najpomembnejše poudarke, združene v tematske skupine. 

Franček, ki se sestanka ni mogel udeležiti, nam je poslal svoj prispevek po e-pošti. V njem je 
na strukturiran način predstavil svoje videnje celotne palete aktivnosti, odločitev in zadolžitev, 
ki bi jih za organizacijo takšnega dogodka bilo potrebni zajeti. 

Na začetku razprave je Andrej, ki je prevzel zadolžitev izvedbe svečane akademije razložil 
idejno zasnovo akademije. Vodilna misel akademije naj bi bila »rotarjsko prijateljstvo za boljšo 
skupnost«. Prireditev bi zajela širino in pestrost našega sodelovanja z različnimi deležniki. To 
naj bi odražala tudi široka paleta nastopajočih (glasbena šola, štipendisti, Grudnove Šmikle, 
otroci OŠ Jela Janežiča pa tudi sami člani. Govorci bi bili: predsednik kluba, guverner distrikta, 
župan občine Škofja Loka in kdo iz RC Muenchen Flughafen. Za slavnostnega govornika bi 
povabili Šubičevega Jaka.  

Akademija naj bi se začela ob 19 uri. Trajala naj bi v celoti eno uro petnajst minut (program in 
govori skupaj).  

Namesto zbornika bi pripravili tiskano publikacijo v obliki časovnega traku s katerim bi zajeli 
delovanje kluba v obdobju zadnjih desetih let – vsak list eno leto. Vsak listi naj bi zajemal eno 
rotarijsko leto, tj. obdobje enega predsednika. Listi bi bili različne barve. Na listih bi pa potem 
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v oblačkih bile omenjene posebnosti tistega leta na nivoju kluba, SLO in mednarodnega 
sodelovanja. V oblačkih bi potem omenili pomembne donacije, družabne in interne dogodke, 
sodelovanje z drugimi klubi, predavanja ipd. Vsak predsednik naj bi na »svoji strani« poudaril 
nekakšen moto svojega predsedovanja. Seveda so to le zamisli, ki jih bo treba v nadaljnjem 
procesu še »obrusiti«. Marko V je kot idejo navrgel tudi možnost, da bi tiskani »časovni trak« 
lahko bil obenem tudi vstopnica. Andrej je predlagal, da bi med akademijo časovni trak tudi 
projicirali na zadnjo steno pozornice. 

Boštjan je predlagal, da bi naših 20 let vključili v Loške razglede. Andrej je ob tem spomnil, da 
bi bilo prav, če bi ob takšnem jubileju nekoga predlagali tudi za občinsko nagrado.   

Na dogodek bomo povabili tudi RC Munchen Flughafen in RC Trieste International. Obisk RC 
Munechen Flughafen. Obisk gostov iz Nemčije bo hkrati del naše redne izmenjave obiskov, saj 
smo v letu 2025 mi na vrsti, da jih povabimo v Slovenijo. Kot program obiska predsednik 
predlaga: za soboto izlet v Selško dolino (če bo možno na rapalsko mejo, sicer le predstavitev, 
krajev in kovanje žebljev, izdelava skrilnih ploščič, izdelava dražgoških kruphkov). , za nedeljo 
obisk Crngroba ki se zaključi s kosilom v gostilni Pri Marku. Urban je ob tej temi predlagal, da 
bi morda bilo dobro že sedaj rezervirati določeno število sob v hotelu, saj nekateri člani raje 
bivajo v hotelu kot pri prijateljih.  

Marko V je opozoril, da tak dogodek zajema mnogo širši spekter vprašanj kot je zgolj 
organizacija akademije. Nekateri klubi, takšne jubileje obeležijo zelo skromno, drugi bolj 
slavnostno. Vprašanj »kaj ja in kaj ne« ter »kdo naj kaj naredi«, je preveč in so preveč 
pomembna, da bi o tem odločala zgolj ene ozka skupina, če tudi je to upravni odbor. Predlagal 
je, da se na to temo čim prej, organizira delovno srečanje vseh članov kluba, ki pa mora biti 
primerno pripravljeno, da bi na njem lahko odločali učinkovito. Člani UO so se strinjali, da se 
za takšno delovno srečanje uporabi že termin 9. 1. 2025.  

Predlagal je, tudi da 20-letnico kluba izkoristimo kot »found-rising« dogodek. Zato bi vstopnina 
za akademijo bila 50 €/osebo. Bolj temeljito kot običajno bi kazalo obdelati tudi sponzorje.  Kaj 
ponuditi sponzorjem v povračilo? Predlog: Slika učencev JJ, objava v publikaciji in navedba na 
akademiji, 2 vstopnici.  

Boštjan ob tem spomni tudi na možnost prodaje slik učencev OŠ Jela Janežiča ob robu 
akademije.  

SKLEP 3: Za 9. 1. 2025 se skliče srečanje kluba izključno kot delovni sestanek na temo 

organizacija 20. obletnice kluba. Namen srečanja je, da se odločimo o vseh pomembnih 
vidikih obletnice. Predlog je, da se v operativnem smislu, opredelijo nosilci posameznih 
aktivnosti, ki prevzamejo odgovornost za organizacijo, in izvedbe teh aktivnosti. K sami 
izvedbi nosilci potem po lastni izbiri pritegnejo še druge člane. Upravni odbor za nosilce 
aktivnosti želi predlagati naslednje člane (navedene so zgolj aktivnosti, ki do sedaj še niso 
imele nosilcev): 

- Izdelava publikacije (časovne kače): Katjuša (pomaga Andrej) 
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- Izdelava projekcije časovne kače: Marko V 
- Izdelava finančne projekcije dogodka: Jurij 
- Rezervacija prostora za jumbo-plakat: Boštjan 
- Vabljenje gostov iz Slovenije: Marko M 
- Vabljenje gostov iz tujine in program njihovega obiska: Marko K (Pomaga Janez) 
- PR (Radio Sora, mediji): Nina 
- Pogostitev: Uroš in Frenk (pomaga Marko V) 
- SAZAS: Veljko 
- Donacije: je še odprto 

Za glavnega koordinatorja dogodka želimo predlagati Frančka. Andrej je že pred časom bil 
potrjen kot scenarist in režiser slavnostne akademije. 

 

TOČKA 4 – Srečanja v januarju 

SKLEP 4: UO je odobril  naslednji program srečanj v januarju 2005: 

- 9. 1. 2025: Delovno srečanje posvečeno pripravam na 20. obletnico 
charterja našega kluba 

- 16. 1. 2025: Obisk guvernerja  
- 30. 1. 2025: Mojca Kajzer – prikaz udeležbe na Rotary taboru 

 

Zapisal:        Predsednik: 

Marko Vuk,        Janez Rihtaršič 


